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Protokół Nr 1 
z posiedzenia I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 1.12.2010r. 
 
 
 
Posiedzenie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko-Gminnego Domu  Kultury w Więcborku. 
 

 

Obrady trwały od godz. 10:00 – do 12:50 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 15 radnych , czyli quorum wymagane do podejmowania 
prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym / jedn.tekst Dz.U. 
Nr 142 poz. 1591 z późn. zm. / 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka   - Paweł Toczko 
2. Sekretarz Gminy    - Renata Jesionowska – Zawieja 
3. Skarbnik Gminy    - Władysław Rembelski 
4. Radca Prawny UM   - Krzysztof Hoffman 
5. Starosta Powiatu    - Henryk Pawlina 
6. Radna Sejmiku Wojewódzkiego  - Iwona Kozłowska 
7. Radny Sejmiku Wojewódzkiego  - Marek Witkowski 
8. Dyrektor Miejsko - Gminnej Biblioteki 

Publicznej     - Maria Kołata 
9. Dyrektor Zakładu Gospodarki  

Komunalnej    - Piotr Węgrzyn 
10. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej   - Tomasz Siekierka 
11. Kierownik Środowiskowego Domu  

Samopomocy    - Jarosław Ługowski 
12. Radny Powiatowy   - Andrzej Chatłas 
13. Sołtysi sołectw Witunia i Pęperzyn - Maria Łańska, Stanisław Schwartz 
14. Redaktorzy „Wiadomości Krajeńskich” - Piotr Pankanin, Robert Środecki, Robert Lida 
15. Redaktor „Radio Weekend”  - Maciej Bór 
16. Redaktor „Gazety Pomorskiej”  - Beata Zybajło 
17. Redaktor „Krajeńskich Zeszytów  

Historycznych    - Leszek Skaza 
18. Przedstawicielka „Regionalnego Portalu  

Informacyjnego”    - Ewa Szydeł 
19. Redaktor „Gazety Więcborskiej”  - Tomasz Bracka 
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Zgodnie z ustawa o samorządzie gminnym art. 20 ust. 2c, do czasu wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, sesję prowadził najstarszy wiekiem radny p. Józef 
Kujawiak  

Otwierając sesję radny powitał zaproszonych gości, radnych i pozostałe osoby obecne na 
sesji. Następnie przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad , a mianowicie odczytania 
roty ślubowania następującej tresci: 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców” 

Dopowiedział, iŜ po wypowiedzeniu słowa „ślubuję” moŜna dodać zdanie „Tak  mi dopomóŜ 
Bóg” 

Po odczytaniu roty prowadzący sesję wyczytywał kolejno alfabetycznie kaŜdego radnego  
z osobna , który wypowiadał słowo „ślubuję”, dodając  „Tak mi dopomóŜ Bóg” 
 
Ad. 4 Pan Józef Kujawiak poinformował, iŜ porządek obrad sesji pozostaje w brzmieniu jaki 
radni otrzymali w materiałach na sesję.  
 
Porządek ten obejmował: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. ZłoŜenie ślubowania przez radnych. 
3. Stwierdzenie quorum. 
4. Przedstawienie radnym porządku obrad.  
5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
7. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
8. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
9. Powołanie stałych Komisji Rady i określenie przedmiotu ich działania  
10. Wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
11. Poinformowanie Rady o stanie budŜetu oraz innych sprawach waŜnych dla gminy. 
12. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu Gminy Więcbork na 2010 rok. 
13. Ustalenie terminu kolejnej sesji. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie. 
 
Ad. 5 W tym punkcie obrad pan Kujawiak poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur do 
Komisji Skrutacyjnej. Wyjaśnił przy tym, iŜ w skład tej Komisji muszą wchodzić 
przynajmniej trzy osoby.  
 
Radny Henryk Szwochert zgłosił kandydaturę p. Szymona Grabinskiego i p. Andrzeja 
Wendę. 
 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę 
 

Radny Roman Mroczkowski zgłosił kandydaturę p. Kazimierza Wilczyńskiego. 
 

Radny wyraził zgodę 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
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Radni jednomyślnie wyrazili zgodę na uczestnictwo w Komisji kandydatur, które 

wyraziły zgodę  na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 

Komisja wyłoniła spośród siebie Przewodniczącego w osobie p. Szymona Grabinskiego. 
 
Ad. 6 Wybór w głosowaniu tajnym Przewodniczącego Rady Miejskiej w Więcborku. 
 
Radny Henryk Szwochert zgłosił kandydaturę p. Józefa Kujawiaka – kandydat wyraził 
zgodę 
Radny Roman Mroczkowski zgłosił kandydaturę p. Waldemara Kuszewskiego, nadmieniając 
przy tym iŜ kandydat ukończył studia na kierunku „Finanse i Bankowość”, pełni funkcję 
Prezesa Wspólnoty Mieszkaniowej „BARTEK” w Więcborku. W poprzedniej kadencji Rady 
piastował funkcję zastępcy Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Finansów, był teŜ 
członkiem Komisji Rewizyjnej. Kandydat startował równieŜ w roku bieŜącym na stanowisko 
Burmistrza Więcborka i uzyskał poparcie około 25 % mieszkańców gminy, co świadczy  
o duŜym zaufaniu społeczeństwa wobec osoby Waldemara Kuszewskiego. 
 
Pan Kuszewski wyrazili zgodę na kandydowanie  
 
Wobec nie zgłaszania innych kandydatur p. Józef Kujawiak zamknął listę.  
 
 Wątpliwości radnych dotyczące zasad głosowania wyjaśnił Radca Prawny UM. 
 
W obradach nastąpiła krótka przerwa podczas której wpisano na kartki zgłoszone 
kandydatury i rozdano je radnym. Następnie przystąpiono do tajnego głosowania. 

 
Ogłoszono przerwę w obradach 

 
Po przerwie wznowiono obrady 

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół głosowania. 
 

Za wyborem p. Józefa Kujawiaka głosowało   – 10 radnych 
Za wyborem p. Waldemara Kuszewskiego głosowało -  5 radnych 

 
Przewodniczącym Rady Miejskiej w Więcborku został p. Józef Kujawiak 

 
Po wyborze p. Józef Kujawiak odczytał treść uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego 
Rady Miejskiej / zgodnie z tajnym glosowaniem /. 
 
Ad. 7 Nowo wybrany Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu tj. wyboru  
w głosowaniu tajnym Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
 
Radny Henryk Szwochert zgłosił kandydatury p. Beaty Lidy i p. Ireneusza Balcera. 
 

Kandydaci wyrazili zgodę 
 
Radna GraŜyna Sowińska podała kandydaturę p. Romana Mroczkowskiego uzasadniając ją 
faktem, iŜ kandydat był radnym poprzedniej kadencji, zaangaŜowanym w pracę Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu. Komisji Inwentaryzacji oraz Komisji Rolnictwa /…/. Zadania  
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powierzone mu w Komisjach p. Mroczkowski wykonywał sumiennie, podejmując przy tym 
wiele własnych inicjatyw, dotyczących w szczególności poŜytku publicznego oraz nadzoru 
nad inwestycjami. W związku z powyŜszym, zdaniem radnej, zgłoszona kandydatura była  
w pełni zasadna na wyŜej wymienione stanowisko.  
 

Kandydat wyraził zgodę 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął listę kandydatów, po czym przystąpiono do tajnego 
głosowania. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach. 

 
Po przerwie wznowiono obrady. 

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół głosowania: 
 
Radny Ireneusz Balcer uzyskał 13 głosów.  
Radna Beata Lida uzyskała 11 głosów. 
Radny Roman Mroczkowski uzyskał 6 głosów. 
 

Wobec powyŜszego stwierdzono, iŜ Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej  
w Więcborku zostali: radna Beata Lida i radny Ireneusz Balcer. 

 
Po ogłoszeniu wyników Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały w sprawie 
wybory wiceprzewodniczących RM / zgodnie z tajnym głosowaniem /. 
 
Ad. 8 W kolejnym punkcie przystąpiono do wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący RM poprosił o zgłaszanie kandydatur zaznaczając jednocześnie, Ŝe 
głosowanie jest jawne, zwykłą większością głosów, a Komisja Rewizyjna jest komisja 
obligatoryjną.  
 
Radny  Henryk Szwochert zgłosił kandydaturę p. Mariusza Wobszala. 
Radna GraŜyna Sowińska zgłosiła kandydaturę p. Waldemara Kuszewskiego podkreślając, Ŝe 
dobrym obyczajem politycznym jest niejako przekazanie władzy w Komisji Rewizyjnej 
opozycji, a takową stanowi jedynie ugrupowanie, które reprezentuje.  

 
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 

 
Następnie radni przystąpili do głosowania. 
I kandydatura – p. Mariusz Wobszal 

 
Za kandydaturą głosowało - 10 radnych 
Przeciwnych   - 5 radnych 

 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej RM został więc p. Mariusz Wobszal. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały w powyŜszej sprawie. 
 
Ad. 9 Ustalenie ilości komisji stałych RM i określenie przedmiotu ich działania. 
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Przewodniczący RM przypomniał, iŜ zgodnie z tym , co powiedział wcześniej Komisja 
Rewizyjna jest komisją obligatoryjną, natomiast pozostałe proponowane komisje to: 
 
1. Komisja BudŜetu i Finansów. 
2. Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej, Porządku Publicznego 

oraz Inwentaryzacji i Handlu. 
3. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu. 
4. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Oraz Komisję doraźną – Statutową. 
 
Załącznikiem do wykazu Komisji jest przedmiotowy zakres ich działania. Chodzi bowiem  
o to, by kaŜda z Komisji zajmowała się zagadnieniami ściśle związanymi z jej specyfiką.  
W poprzedniej kadencji, jak wskazał Przewodniczący RM, nieco chaosu wprowadziła 
praktyka opiniowania budŜetu przez wszystkie Komisje. Zasadnym dla sprawnej działalności 
Rady i Komisji wydaje się, aby zagadnienia rozpatrywane na ich posiedzeniach  
/ posiedzeniach Komisji / dotyczyły działów konkretnie im przypisanych.  
 
Przewodniczący RM otworzył dyskusję. 
 
Radna GraŜyna Sowińska prosiła o doprecyzowanie, czy przedstawione powyŜej stanowisko 
oznacza, Ŝe np. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu nie będzie opiniować budŜetu w tych 
działach? 
 
Nie będzie opiniować dlatego, Ŝe radni wchodzący w skład Komisji BudŜetu /…/, a wchodzi 
ich zazwyczaj dziewięciu, czy dziesięciu, są do tego upowaŜnieni. Tak samo jak Komisji 
BudŜetu /…/ nie opiniuje, nie sprawdza, nie kontroluje pracy załóŜmy Komisji Oświaty /…/ 
W tej chwili była taka sytuacja, Ŝe Skarbnik Gminy musiał przedstawiać budŜet i an 
posiedzeniu Komisji Rolnictwa /…/, i na posiedzeniu Komisji Oświaty /…/, i na posiedzeniu 
Komisji BudŜetu /…/ . Z reguły było tak, Ŝe czasem tylko jedna osoba nie znała treści i spraw 
związanych z budŜetem, a pozostałe po raz drugi, czy trzeci uczestniczyły w dyskusji  
i zaopiniowaniu. Tak samo teŜ wzięliśmy tu pod uwagę likwidację Komisji Inwentaryzacji, 
dlatego, Ŝe zakres jej działania pokrywał się z zakresem Komisji Rolnictwa /…/. Były 
sytuacje, kiedy te same zagadnienia omawiane były i na Komisji Inwentaryzacji, i na Komisji 
Rolnictwa /…/. Było to niepotrzebne – Przewodniczący Komisji nie wiedzieli do kogo 
właściwie te zagadnienia naleŜą np. w przypadku parkingu przy ul Wodnej. Dlatego teŜ taka 
decyzję podjęliśmy, by po likwidacji Komisji Inwentaryzacji ten dział wprowadzić w zakres 
Komisji Rolnictwa /…/ ., natomiast z Komisji Rolnictwa /…/ usunięte zostało wyraŜenie 
„dostosowania do Unii Europejskiej” – wyjaśniał Przewodniczący RM. 
 
Radna Sowińska zgłosiła jeszcze jedno pytanie dotyczące zakresu działania Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu. Chodziło jej o wyjaśnienie, co   naleŜy rozumieć pod pojęciem „zagadnienia 
dydaktyczne” w punkcie b – „Szkoły, przedszkola samorządowe: zagadnienia dydaktyczne, 
wychowawcze, organizacyjne i finansowe”. 
 
Przewodniczący RM odpowiedział, Ŝe moŜe to mieć odzwierciedlenie np. w zorganizowaniu 
posiedzenia Komisji Oświaty /… / na terenie placówki oświatowej – szkoły, gdzie zapozna 
się ona z jej procesem dydaktycznym, zapleczem, zajęciami pozalekcyjnymi, fakultatywnymi, 
wynikami uzyskanymi przez uczniów na egzaminach, metodami i sposobami poprawienia 
tych wyników. Zdaniem p. Kujawiaka, źle byłoby gdyby takiego hasła w zakresie działań tej 
Komisji nie ująć. Ponadto zagadnienia określające przedmiotowy zakres działania Komisji 
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RM, wpisane są jako hasła ogólne, natomiast sam przewodniczący danej Komisji powinien 
zastanowić się nad ich uszczegółowieniem, wprowadzając je do swojego planu pracy. 
 
Przewodniczący RM zamknął dyskusję. 
 

Za przyj ęciem uchwały głosowało - 14 radnych 
Przeciwna    - 1 radna 

 
 
Ad. 10 Wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku. 
 
Komisja BudŜetu i Finansów 
 
Radny Ireneusz Balcer zaproponował kandydaturę radnego Henryka Szwocherta – radny 
wyraził zgodę. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono, więc przystąpiono o głosowania. 
 

 
Kandydatur ę  przyjęto jednogłośnie 

 
 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej, Porz ądku 
Publicznego oraz Inwentaryzacji i Handlu 
 
Radny Henryk Szwochert zgłosił kandydaturę p. Stanisława Piłka – kandydat wyraził zgodę. 
 
W tym miejscu, z uwagi na atmosferę panującą na sali obrad, głos zabrał radny Jan Antczak 
mówiąc, iŜ wiadomo, Ŝe zawarta jest koalicja, która dokonała pewnych ustaleń wcześniej i ma 
ona teŜ swoich wybranych kandydatów. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono, zatem przystąpiono do głosowania. 
 

Za kandydatem głosowało - 13 radnych 
Wstrzymało się od głosu - 2 radnych 

 
 
Komisja Oświaty Kultury i Sportu  
 
Radny Henryk Szwochert zgłosił kandydaturę p. Beaty Lida – radna wyraziła zgodę. 
Radny Waldemar Kuszewski wskazał jako kandydatkę p. GraŜynę Sowińską. Uzasadniając 
kandydaturę radny powiedział, iŜ p. Sowińska jest pedagogiem z dziesięcioletnim 
doświadczeniem i poprzedniej kadencji Rady Miejskiej przewodniczyła tejŜe Komisji.  
W czasie pracy w Komisji Oświaty /… /  radna dąŜyła do integracji środowisk oświatowych, 
środowisk sportowych i stowarzyszeń. To był jej główny cel – integracja tych środowisk, 
współdziałanie, współpraca mająca na celu równieŜ promocję gminy. Dlatego teŜ, jak 
podkreślił radny, wskazaną przez siebie kandydaturę uwaŜa za najlepszą z moŜliwych.   
  
Radna GraŜyna Sowińska wyraziła zgodę na kandydowanie 
 
Po zgłoszeniu kandydatur radni przystąpili do głosowania. 
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Kandydatura p. Beaty Lidy 
 

Za kandydatura głosowało - 10 radnych 
Przeciwnych   - 4 radnych 
Wstrzymał się od głosu - 1 radny 

 
 
Przeszła kandydatura p. Beaty Lidy 
 
 
Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej 
 
Radny Henryk Szwochert zgłosił kandydaturę p. Jana Antczaka – kandydat wyraził zgodę. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 

Za kandydatem głosowało - 10 radnych 
Przeciwnych   - 4 radnych 
Wstrzymał się od głosu - 1 radny 

 
 
Komisja Statutowa 
 
Radny Henryk Szwochert zgłosił kandydaturę p. Stanisława Posieczka – radny wyraził zgodę. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 

Za kandydatem głosowało - 14 radnych 
Wstrzymał się od głosu - 1 radny 

 
Po przeprowadzonych głosowaniach Przewodniczący RM powiedział, Ŝe pierwszą czynnością 
jaka powinna zostać podjęta przez Przewodniczących poszczególnych Komisji winno być 
skompletowanie jej składu osobowego. W tym celu radni poproszeni zostali o zgłaszanie się 
do tych Komisji w których chcieliby pracować. Jest to sprawa o tyle pilna, iŜ kolejna sesja 
odbędzie się juŜ w piątek / związane jest to z termonem złoŜenia ślubowania przez Burmistrza 
Więcborka / i  do tego czasu naleŜy przygotować równieŜ projekt uchwały dotyczący 
zatwierdzenia składów osobowych poszczególnych Komisji. Wiceprzewodniczący natomiast 
wybrani zostaną juŜ na posiedzeniach danych Komisji. Szybkie zorganizowanie się 
poszczególnych Komisji jest równieŜ waŜne z uwagi na fakt, iŜ radni po sesji otrzymają 
projekty budŜetu Gminy Więcbork na 2011 rok, który będzie musiał być poddany pod obrady 
Komisji – Komisja BudŜetu /…/. 
 
W tym miejscu obecny na obradach Starosta Powiatu p. Henryk Pawlina pogratulował 
wybranemu na Przewodniczącego RM p. Józefowi Kujawiak składając wiązankę kwiatów na 
ręce Wiceprzewodniczącej RM p. Beaty Lidy. Ponadto pogratulował wygranej Burmistrzowi  
- p. Pawłowi Toczko. Apelował jednocześnie, bez względu na komitety, ugrupowania i 
uwarunkowania polityczne, o szerokie wsparcie samorządowe na rzecz współpracy z 
samorządem powiatowym.  
 
Następnie głos zabrała radna Sejmiku Wojewódzkiego p. Iwona Kozłowska, która 
pogratulowała wszystkim radnym sukcesu w wyborach, poniewaŜ jest to w pewien sposób 
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sprawdzenie swojej dotychczasowej działalności oraz wybór samych wyborców, który daję 
siłę, ale jednocześnie zobowiązuje. śyczyła, by radni, podobnie jak ona, czuli to 
zobowiązanie na sobie – obowiązek w stosunku do wyborców i działać w jak najlepszym 
kierunku, realizując dobre zadania. Ponadto Ŝyczyła, by realizacja tych zadań odbywała się 
przez cztery lata w dobrej atmosferze i dobrym klimacie współpracy. Współpraca to powinna 
być jak najlepsza dla dobra gminy, powiatu i całego województwa. Ze swej strony zapewniła 
o pomocy i wsparciu wszelkich dobrych inicjatyw i współdziałaniu. Wierzyła, iŜ inicjatyw 
tych będzie wiele tak, by radni kończąc kadencję byli przekonani o dobrze spełnionym 
obowiązku. Tego Ŝyczyła radnym Rady Miejskiej w Więcborku, jak równieŜ sobie. 
 
Przewodniczący RM podziękował za Ŝyczenia zapewniając, iŜ na kaŜdą sesję zapraszani będą 
radni Sejmiku Województwa. 
 
Radny Szwochert pytał czy w tej chwili ma odbyć się zapisywanie do poszczególnych 
Komisji RM   
 
W tej chwili nie ale po zakończeniu obrad sesji – powiedział Przewodniczący RM. 
 
Ad. 11 Informację o stanie budŜetu oraz innych sprawach waŜnych dla gminy przedstawił 
Burmistrz Więcborka. 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego Protokółu / do wglądu w biurze RM /. 
 
Przewodniczący RM otworzył dyskusję. 
 
Radny Waldemar Kuszewski poprosił o przekazanie w formie pisemnej informacji o stanie 
budŜetu przedstawionych przez Burmistrza Więcborka. 
 
Przewodniczący RM zamknął dyskusję 
 
Ad. 12 Projekt uchwały w sprawie  zmian budŜetu Gminy Więcbork na rok 2010 przedstawił 
Skarbnik Gminy p. Władysław Rembelski. 
 
 
W związku z faktem iŜ rozstrzygnięcie konkursu na wykonanie termomodernizacji obiektów 
oświatowych przez Urząd Marszałkowski nastąpiło juŜ w chwili obecnej, a nie jak planowano 
pierwotnie w roku 2011 zachodzi konieczność dokonania zmian w załączniku  „Plan 
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne na lata 2010 – 2013” tj. zabezpieczenie tych 
środków w budŜecie Gminy Więcbork i przedłoŜenia go w Urzędzie Marszałkowskim. Gmina 
Więcbork złoŜyła w Urzędzie Marszałkowskim ofertę na termomodernizację na lata 2011 – 
2013 na kwotę kosztorysową 951.373,93 zł. Wchodzi w to termomodernizacja Przedszkola  
w Sypniewie, Szkoły Podstawowej w Runowie i Szkoły Podstawowej w Pęperzynie.  
PoniewaŜ zabezpieczenie musi być przedłoŜone w Urzędzie Marszałkowskim najpóźniej do 
10 grudnia 2010r., a budŜet na 2011r. w którym zawarta jest ta inwestycja zarówno  
w wydatkach inwestycyjnych na 2011 rok oraz „Wieloletnim planie inwestycyjnym” na 2012 
i 2013 rok, Burmistrz proponuje zmiany w budŜecie gminy Więcbork na 2010 rok, zmieniając 
załącznik dotyczący „Wieloletnich planów inwestycyjnych”. Zmianę obrazuje załącznik Nr 1 
do projektu uchwały jaki otrzymali radni. Pozycja o której mowa została przyciemniona. 
Przewodniczący wyjaśnił, iŜ w tym wyjątkowym przypadku z uwagi na wskazany przez 
przedmówcę termin i fakt, Ŝe zmiana dotyczy wyłącznie jednej pozycji, projekt ten nie został 
wcześniej zaopiniowany przez właściwą Komisję RM. Zatem pomimo ominięcia zasady 
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opiniowania projektu, Przewodniczący RM prosił by przyjąć uchwałę, tak by Skarbnik mógł 
wywiązać się ze swoich obowiązków wobec zwierzchnich instytucji.  
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
 
Radny Waldemar Kuszewski pytał z czego zostaną zabezpieczone środki na wkład własny   
w 2010 roku? 
 
Ta inwestycja dotyczy lat 2011-2013. W 2011 roku planowana jest kwota 436.252,79 zł,  
w 2012 roku kwota 292.514,45 zł, a w 2013 roku kwota ta wynosi 222.606,69 zł. ta 
inwestycja nie obejmuje 2010 roku. Zrealizowana i zakończona jest natomiast 
termomodernizacja tych trzech obiektów tj. Przedszkola w Więcborku, Szkoły Podstawowej 
w Więcborku i Gimnazjum w Więcborku. Było to inne zadanie inwestycyjne i inny konkurs – 
wyjaśnił Skarbnik. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono, zatem radni przystąpili do glosowania. 
 
Na sali 14 radnych 
 

Za przyj ęciem uchwały głosowało - 13 radnych 
Wstrzymał się od głosu  - 1 radny 

 
Ad. 13 Ustalenie terminu kolejnej sesji. 
 
Termin ten został ustalony na dzień 3 grudnia 2010 roku o godz. 12:00. Miejscem 
spotkania – Sala Krajeńska Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Wi ęcborku przy  
ul. Pocztowej 2. 
 
Ad. 14 Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący RM poinformował radnych o konieczności złoŜenia oświadczenia 
majątkowego w terminie 30 dni od daty złoŜenia przez nich  ślubowania. Oświadczenie 
powinno zawierać dane według stanu na dzień złoŜenia ślubowania. 
 
Poza tym w tym punkcie obrad Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej  
p. Maria Kołata wręczyła radnym zaświadczenia o ich wyborze na radnych Rady Miejskiej  
w Więcborku. 
 
Na tym spotkanie zakończono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej słowami „zamykam pierwszą inauguracyjną sesję Rady 
Miejskiej w Więcborku” zamknął obrady. 
 
Prot. I. Mrozek 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                  w Więcborku 
 
                                                                                         /-/  mgr inŜ. Józef Kujawiak 


